
Referat af bestyrelsesmøde den 08-10-2018 – afd. 90 

 

Sara nr. 1  

Runa nr. 9  

Andreas nr. 11 

Jonas nr. 5 

 

Hvordan skal vi arbejde i afd.best. Hvem gør hvad og ansvarsområder: 

Runa foreslår at lave en møderække hvor den det bliver holdt hos skal sende en dagsorden en uge inden.  

Andreas foreslår at vi laver en doodle for at vi nemt kan planlægge kommende møder. Andreas laver en 

Doodle og sender rundt så vi kan få planlagt de kommende fire møder. (Slut november, start februar, april 

og slut juni)  

 

Repræsentantskabsmøde: Andreas  

Grundejerforeningen: Søren  

Markvandring: Runa  

Udlejning af trailer: Runa, Andreas og Søren  

Velkomstfolder: Jonas  

Budgetmøde: Andreas og evt. Runa.  

Infotavle: Runa.  

Tjek op på skuret: Runa  

Kalender til skuret 2 stk.: Sara  

Sommerfest: Sara  

Referat til OB: Sara  

Mail retur til OB: Søren  

 

Opsamling på afdelingsmødet – ting, der skal gøres:  

 

Generelle problemer angående at malingen/filten slipper og ved fraflytning bliver evt. ”skader” vurderet 

som misligholdelse – er arbejdet udført korrekt og hvad gør vi ved det?  



Runa har talt med Hans Rex der bor i nr. 3 og han vil gerne hjælpe med at lave en vurdering af om filten er 

påsat korrekt og derefter en skrivelse til øjba. Sara og Søren tager fat i Rex.  

Brev fra beboer vedr. manglende internet: Andreas svarer tilbage.  

 

Opsætning af gelænder ved nr. 1  

Sara går videre med dette med driftcenteret. Gerne sort så der passer til bygningen.  

 

Opsætning af hegn ved skraldeøen  

Det samme som punktet ovenfor.  

 

Evt. En beboer på Hedelundvej bruger dagligt skraldeøen på Skovfyrvej. Ojba skal sende hende en skrivelse 

vedr. dette. Sara skriver til Ojba.  

 


